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متن پرسش

سلام علیکم چرا با اینکه اعمالی که ثواب بسیار زیادی در منابع معتبر برای آنها نوشته شده است را

انجام می دهیم اثر آن را در روح خود نمی بینیم؟مثلا تسبیح حضرت زهرا که اثر هزار نماز را دارد اثر

محسوسی در حد هزار نماز ندارد؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اولا: از کجا میدانید در روح شما اثر نمیگذارد و روحتان را تغذیه نمیکند؟

آیا هوایی که شما تنفس میکنید چون احساس نمیکنید بیفایده است؟ کمی نفس نکشید تا معلوم

شود چقدر اثر دارد. اگر آن اعمال مستحبی را ترک کردید و روح شما هیچ احساس خلائی نکرد،

آنوقت معلوم میشود آن اعمال تأثیر نداشته. ثانیاً: ما با این اذکار روح خود را جهت میدهیم تا به

بهترین نحو در قیامت حاضر شود. موفق باشید


